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Schriftelijke vragen conform art. 44 van het reglement van orde van het
Statenlid Ger van Unen.

Kloosterzande, 17 maart 2011.

Onderwerp: Informatieavond voor de omwonenden van Thermphos

Op 16 maart was er een informatieavond voor de omwonenden en omliggende
bedrijven van Thermphos. Op deze avond werd er bekend gemaakt dat Thermphos
dit jaar alleen al 3 overtredingen op de nieuwe vergunning heeft begaan.

Thermphos heeft een lange geschiedenis van overtredingen maar het GS komt
slecht in uitzonderlijke gevallen tot handhaving of boetes, de SP vind het steeds
moeilijker uit te leggen dat een inwoner van Zeeland bij wildplassen wél bij de eerste
overtreding direct een boete krijgt.

Thermphos is inmiddels een beladen dossier waarin Gedeputeerde Staten zich geen
nieuwe fouten meer kan veroorloven. Wij betreuren het dan ook zeer dat enkele
leden van onze fractie deze feiten moesten vernemen via de media.

Daarom heeft de SP-fractie de volgende vragen:

• Op welk moment worden Provinciale Staten hierover ingelicht?

• Heeft Gedeputeerde Staten geen actieve informatieplicht richting Provinciale
Staten?

• Hoe gaan de Gedeputeerde Staten dit richting de toekomst verbeteren?

Met vriendelijke groet,

Namens de SP-fractie,

Ger van Unen.


